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PROTOKÓŁ NR 10/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.6.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  10/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 18 lutego 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wsparcia finansowego na organizację XII Powiatowego Turnieju Ortograficznego  

– zajęcie stanowiska. 

5.2. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania pomocy 

finansowej z funduszu zdrowotnego nauczycielom zatrudnionym w Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.3. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wprowadzenia 

elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2015/2016 – zajęcie 

stanowiska. 

5.4. Wniosek Koła Łowieckiego Nr 2 „Zdrój” w Ciechocinku o przyznanie środków finansowych 

na organizację obchodów jubileuszu 90-lecia Koła Łowieckiego – zajęcie stanowiska. 

5.5. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

5.6. Aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

5.7. Wniosek Kierownika PCPR o przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2015 roku – zajęcie stanowiska. 

5.8. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro na wybór 

wykonawcy na wykonanie robót budowlanych w budynku sali gimnastycznej Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1 – zajęcie stanowiska. 

5.9. Projekt porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawski w sprawie określenia zasad współpracy 

i wzajemnych zobowiązań do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C 

Otłoczyn – Ciechocinek”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członka Zarządu Powiatu pana Lotfi Mansoura, 

panią Skarbnik i pana Sekretarza.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 9:00. 
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Ad. 2. 

Pan Wojciech Marjański – stwierdzam quorum. W posiedzeniu nie uczestniczy pan Dariusz 

Wochna Starosta Aleksandrowski z powodu wyjazdu służbowego, który upoważnił mnie do 

prowadzenia dzisiejszego posiedzenia Zarządu. Posiedzenie to jest prawomocne, uczestniczy w nim 

dwóch członków i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Wojciech Marjański – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 9/2015 z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 4 lutego 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 9/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 4 lutego 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 9/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 4 lutego 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję zdjąć punkt 5.5. Umowa ze Związkiem Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w sprawie przekazania dotacji dla Związków Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na realizację projektu pn. „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków – dystrybucja 

zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie Województwa Kujawsko-Pomorskiego, 

jako elementy infrastruktury przestrzennej”. Dotychczasowy pkt 5.6. stanie się pkt 5.5.  

Skarbnik Powiatu i Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska będą 

uczestniczyli w dniu jutrzejszym w spotkaniu Związku Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w Żninie, na którym omówione zostaną kwestie finansowe związane  

z przedmiotowym projektem. Pierwotnie Zarząd Powiatu miał się odbyć w piątek, wówczas 

znalibyśmy już ustalenia z tego spotkania. W związku z tym, że termin Zarządu został przesunięty 

na dzisiaj proponuję ten punkt zdjąć.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Wojciech Marjański – proponuję również rozszerzyć porządek o punkty: 

5.6. Aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

5.7. Wniosek Kierownika PCPR o przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2015 roku – zajęcie stanowiska. 

5.8. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro na wybór 

wykonawcy na wykonanie robót budowlanych w budynku sali gimnastycznej Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1 – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Projekt porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawski w sprawie określenia zasad współpracy 

i wzajemnych zobowiązań do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C 

Otłoczyn – Ciechocinek”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął zaproponowane przez Wicestarostę zmiany do porządku posiedzenia tj. 

zdjęcie pkt 5.5. i wprowadzenie nowych punktów 5.6., 5.7., 5.8., 5.9. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego na organizację XII Powiatowego Turnieju 

Ortograficznego – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego na organizację 

XII Powiatowego Turnieju Ortograficznego. 

Wpłynął wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wsparcia finansowego na organizację XII Powiatowego Turnieju Ortograficznego. 

Turniej organizowany jest od 2003r. i jest adresowany do uczniów klas III – VI szkół 

podstawowych Powiatu Aleksandrowskiego. Przygotowania trwają od lutego, natomiast sam turniej 

przeprowadzony będzie dnia 15 kwietnia 2015r.  

Proponuję wzorem lat ubiegłych wniosek rozpatrzyć pozytywnie i ufundować nagrody do kwoty 

500zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań w zakresie kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego. Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył pozytywnie wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej  

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił ufundować nagrody do kwoty 500zł  

ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań w zakresie kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego dla laureatów XII Powiatowego Turnieju Ortograficznego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 5 lutego 2015r. znak: 

PS.3153.6.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 30.01.2015r. w sprawie wsparcia finansowego na organizację 

XII Powiatowego Turnieju Ortograficznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania 

pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego nauczycielom zatrudnionym w Zespole Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego 

nauczycielom zatrudnionym w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Wpłynęły wnioski nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego. Zgodnie z §4 uchwały  

nr XXI/332/2009 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 28 grudnia 2009 roku  

w sprawie określenia wysokości środków przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, a także rodzajów, 

warunków oraz sposobu ich przyznawania, Zarząd Powiatu podejmuje decyzję o przyznaniu  

i uruchomieniu środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, po uprzednim zweryfikowaniu 

wniosku przez dyrektora szkoły. Wnioski spełniają wymagania formalne, w związku z tym 

proponuje przyznać świadczenia zdrowotne w wysokości odpowiednio 180zł i 400zł. Czy są 

pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – środki na ten cel zabezpieczone są w rezerwie. W związku z tym, przy 

najbliższej zmianie budżetu powiatu Zarząd wystąpi do Rady Powiatu o zwiększenie o te kwoty 

planu finansowego szkoły.  

 

Pan Wojciech Marjański – tak jak proponowałem oraz zgodnie z sugestią pani Skarbnik, wnoszę 

o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego nauczycielom zatrudnionym w Zespole 

Szkół Nr 2 w wysokości odpowiednio 180zł i 400zł, oraz zwiększenie o te kwoty planu 

finansowego szkoły po dokonaniu zmian w budżecie powiatu.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał pomoc finansową z funduszu zdrowotnego nauczycielom zatrudnionym  

w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości odpowiednio 180zł i 400zł,  

oraz postanowił zwiększyć o te kwoty plan finansowy szkoły po dokonaniu zmian w budżecie 

powiatu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 11 lutego 2015r. znak: 

PS.3032.7.2015 w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego nauczycielom 

zatrudnionym w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wprowadzenia 

elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2015/2016 – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu w sprawie wprowadzenia elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych 

na rok szkolny 2015/2016. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu wnosi o podjęcie decyzji w sprawie 

wprowadzenia elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2015/2016. 

Nabór elektroniczny do szkół został po raz pierwszy wprowadzony w roku szkolnym 2012/2013. 

Aplikacja znacznie usprawniła pracę i pozwoliła na pełny dostęp do informacji dla organu 

prowadzącego na każdym etapie rekrutacji. Wpłynęły dwie oferty złożone przez firmy zajmujące 

się przeprowadzeniem naboru elektronicznego tj.: oferta firmy Poznańskie Centrum 

Superkomputerowo-Sieciowo (PCSS) zawiera moduł rekrutacji i asysta przedstawiciela firmy 

podczas generowania przydziałów – na kwotę 5.412zł brutto, oferta firmy Vulcan zawiera aplikację 

naboru wraz z wdrożeniem i wsparcie podczas trwania naboru – na kwotę 5.685zł brutto. Powiat 

Aleksandrowski korzystał w latach ubiegłych z obu aplikacji – Progman – 2012/2013, Vulcan – 

2013/2014, Wolters Kluwer (Progman) – 2014/2015. Po konsultacjach przeprowadzonych  

z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu wnioskuje o przeprowadzenie rekrutacji za pośrednictwem aplikacji firmy PCSS, na bazie 

której prowadzona była aplikacja przez firmę Progman, a następnie Wolters Kluwer. W latach 

kolejnych cena wdrożenia aplikacji przez firmę PCSS w Poznaniu ulegnie znacznemu obniżeniu, 

gdyż będzie to wówczas aktualizacja oprogramowania. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wprowadzić elektroniczny nabór do szkół 

ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2015/2016 i dokonać wyboru firmy Poznańskie Centrum 

Superkomputerowo – Sieciowo (PCSS), która przeprowadzi nabór, za cenę 5.412zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wprowadzić elektroniczny nabór do szkół ponadgimnazjalnych  

na rok szkolny 2015/2016 i dokonał wyboru firmy Poznańskie Centrum Superkomputerowo – 

Sieciowo (PCSS), która przeprowadzi nabór, za cenę 5.412zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 11 lutego 2015r. znak: 

PS.4350.1.2015 w sprawie wprowadzenia elektronicznego naboru do szkół ponadgimnazjalnych  

na rok szkolny 2015/2016, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Koła Łowieckiego Nr 2 „Zdrój” w Ciechocinku o przyznanie środków 

finansowych na organizację obchodów jubileuszu 90-lecia Koła Łowieckiego – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Koła Łowieckiego Nr 2 „Zdrój” 

w Ciechocinku o przyznanie środków finansowych na organizację obchodów jubileuszu 90-lecia 

Koła Łowieckiego. 
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Wpłynął wniosek Koła Łowieckiego „Zdrój” w Ciechocinku o przyznanie środków finansowych na 

organizację obchodów jubileuszu 90-lecia Koła Łowieckiego o następującej treści: „Koło 

Łowieckiego „Zdrój” w Ciechocinku zawiązało swoją działalność w latach przedwojennych w roku 

1925. Rok 2015 to data obchodów 90-lecia powstania Koła. W związku z powyższym, Walne 

Zgromadzenie Członków Koła w dniu 6 czerwca 2014r. podjęło uchwałę o obchodach 90-lecia 

powstania i fundacji sztandaru Koła, które pragniemy obchodzić w dniu 5 września 2015r.  

W związku z powyższym, Komitet Organizacyjny zwraca się do Państwa z uprzejmą prośbą  

o wsparcie finansowe naszych działań w ramach własnych możliwości. Koło nie jest finansowane  

z żadnych źródeł zewnętrznych, a utrzymuje się jedynie ze składek członkowskich i prowadzonej 

gospodarki łowieckiej. Zgromadzone fundusze są w dużej mierze na opłacenie tenuty dzierżawnej 

obwodu łowieckiego, finansowanie introdukcji gatunków zwierzyny drobnej, zakupu karmy w celu 

dokarmiania zwierzyny w okresie zimowym, a przede wszystkim na wypłaty odszkodowania za 

szkody w uprawach rolnych wyrządzone przez zwierzynę dziko żyjącą w obwodzie dzierżawionym 

przez Koło. Wydatki te pochłaniają większość naszego skromnego budżetu. Prosimy zatem  

o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby. Z góry serdecznie dziękujemy. Uznaną kwotę prosimy 

przekazać na konto ...”. Podane jest konto, na które można przekazać pieniądze.  Pod wnioskiem 

podpisali się Prezes Koła, Przewodniczący Komitetu Organizacyjnego i Członkowie Komitetu.  

Uważam, że należy wesprzeć obchody 90-lecia Koła i pozytywnie rozpatrzyć przedmiotowy 

wniosek. Niemniej, proponuję podjąć decyzję co do wsparcia rzeczowego przedsięwzięcia po 

doprecyzowaniu wniosku co do wysokości środków, proponowanej formy  przekazania oraz 

zakresu wsparcia. Trzeba skontaktować się z Prezesem Koła, żeby skonkretyzował wniosek. 

 

Pan Piotr Marciniak – możemy wesprzeć to przedsięwzięcie jedynie w formie rzeczowej. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są jeszcze pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę. Kto jest 

za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Koła Łowieckiego Nr 2 „Zdrój”  

w Ciechocinku o przyznanie środków finansowych na organizację obchodów jubileuszu  

90-lecia Koła Łowieckiego, i postanowił podjąć decyzję co do wsparcia rzeczowego 

przedsięwzięcia po doprecyzowaniu wniosku co do wysokości środków, proponowanej formy  

przekazania oraz zakresu wsparcia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 5 lutego 2015r. 

znak: GN.Gś.6150.1.2015 wraz z wnioskiem Koła Łowieckiego Nr 2 „Zdrój” w Ciechocinku  

o przyznanie środków finansowych na organizację obchodów jubileuszu 90-lecia Koła 

Łowieckiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.5. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu z dnia 9 lutego 2015r. 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu wniesione pod obrady III sesji Rady 

Powiatu 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu, która odbyła swoje 

posiedzenie w dniu 9 lutego 2015r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do realizacji zadań Gminie Miejskiej Nieszawa. 

Ponadto, Komisja spotkała się z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych celem ustalenia 

warunków wyjściowych do przygotowania projektu technicznego na przebudowę drogi powiatowej 

nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo. Komisja wnosi o zwiększenie środków na wykonanie 

projektu przebudowy przedmiotowej drogi o 50.000zł. Proponuję  podjąć decyzję w sprawie 

ewentualnego zwiększenia środków na wykonanie projektu przebudowy drogi Nr 2528C 

Żyrosławice – Przybranowo po określeniu przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim środków niezbędnych do wykonania dokumentacji na podstawie 

przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego (zapytania o cenę)  

w przedmiotowym zakresie. Czy są inne propozycje? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański - Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu na 

posiedzeniu w dniu 9 lutego 2015r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim  

o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego 

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2014. Ponadto, Komisja wnosi do Zarządu Powiatu  

o zorganizowanie spotkania rolników Gminy Koneck z przedstawicielami kół łowieckich oraz 

Nadleśnictwa w sprawie szkód w uprawach rolnych poczynionych przez dziki. 

 

Pan Piotr Marciniak – problem ten dotyka nie tylko Gminę Koneck, ale również pozostałe gminy 

wiejskie naszego powiatu. Trudno jest zorganizować spotkanie z rolnikami, czy nawet ich 

reprezentantami z całego powiatu. W związku z tym, proponuję, żeby w tym spotkaniu wzięli 

udział wójtowie gmin, którzy następnie przekażą informacje rolnikom. W tym spotkaniu powinien 

uczestniczyć również Powiatowy Lekarz Weterynarii oraz przedstawiciele kół łowieckich  

i Nadleśnictwa. Spotkanie to odbyłoby się w Starostwie Powiatowym. 

 

Pan Wojciech Marjański - zgodnie z wnioskiem Komisji, proponuję zorganizować spotkanie  

w sprawie szkód w uprawach rolnych poczynionych przez dziki z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim, przedstawicielami kół łowieckich z terenu powiatu, 

przedstawicielami Nadleśnictwa oraz wójtami gmin z terenu powiatu, którzy przekażą informacje  

w tym zakresie rolnikom. Proponuję, żeby spotkanie to zorganizował Wydział Geodezji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska we współpracy z Sekretarzem Powiatu. Czy są inne propozycje? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Wojciech Marjański – 2 marca br. w Puławach będzie spotkanie, w którym uczestniczyć 

będzie Powiatowy Lekarz Weterynarii. Stąd sugestia, żeby spotkanie, o którym mówimy odbyło się 

dopiero po tym terminie.  

 

Pan Piotr Marciniak – dobrze. 

 

Pan Wojciech Marjański - Komisja Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu  

na posiedzeniu w dniu 10 lutego 2015r. pozytywnie zaopiniowała projektu uchwał Rady Powiatu 

wniesione pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w dniu 12 lutego 2015r. dokonała oceny wykonania przez 

Zarząd Powiatu uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady Powiatu oraz kontroli działalności 

Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

9 lutego 2015r. 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią i wnioskami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu z dnia 9 lutego 2015r. Zarząd Powiatu, postanowił podjąć decyzję  

w sprawie ewentualnego zwiększenia środków na wykonanie projektu przebudowy drogi  

Nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo po określeniu przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Aleksandrowie Kujawskim środków niezbędnych do wykonania dokumentacji na podstawie 

przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w przedmiotowym zakresie. 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią i wnioskami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu z dnia 9 lutego 2015r. Zgodnie z wnioskiem Komisji, Zarząd Powiatu postanowił 

zorganizować spotkanie w sprawie szkód w uprawach rolnych poczynionych przez dziki  

z Powiatowym Lekarzem Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim, przedstawicielami kół 

łowieckich z terenu powiatu, przedstawicielami Nadleśnictwa oraz wójtami gmin z terenu powiatu, 

którzy przekażą informacje w tym zakresie rolnikom.  

W.w. spotkanie zorganizuje Wydział Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

we współpracy z Sekretarzem Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu  

z dnia 10 lutego 2015r. 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 12 lutego 2015r. 

 

 

Opinie i wnioski: Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 9 lutego 2015r., Komisji 

Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia 9 lutego 2015r., Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia 9 lutego 2015r., Komisji Finansowo – 

Budżetowej Rady Powiatu z dnia 10 lutego 2015r., Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia  

12 lutego 2015r., stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie 

przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.6. Aneks do porozumienia  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przedkłada aneks do porozumienia 

zawartego 24 listopada 2014r. z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. Aneks został sporządzony zgodnie z §3  

ust. 2 tego porozumienia, w związku z koniecznością określenia wysokości i trybu przekazania 

środków za okres od stycznia do czerwca 2015r. Zgodnie z zawartym porozumieniem trzech 

uczniów ze szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez nasz powiat otrzymuje w okresie od 

września 2014r. do czerwca 2015r. stypendium Marszałka w wysokości 300zł miesięcznie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników, i upoważnić Starostę Aleksandrowskiego i Wicestarostę Aleksandrowskiego do jego 

podpisania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników,  

i upoważnił Starostę Aleksandrowskiego i Wicestarostę Aleksandrowskiego do jego podpisania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 13 lutego 2015r. znak: 

PS.4363.1.2015 wraz z aneksem do porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim  

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu zaproszona została pani Małgorzata Wesner  Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawski. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Kierownika PCPR o przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2015 roku – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Kierownika PCPR  

o przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w 2015 roku. 

Proszę o przedstawienie tematu przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawski panią Małgorzatę Wesner. 
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Pani Małgorzata Wesner Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawski – od 2012r. Powiat Aleksandrowski realizuje program „Aktywny 

samorząd”. Otrzymaliśmy 2 lutego br. informację z PFRON-u, że do 20 lutego powiatowe 

jednostki, zainteresowane przystąpieniem do programu, powinny wystąpić o przyznanie środków na 

realizację programu. Zrobiliśmy rozeznanie. W ubiegłym roku nie wszystkie osoby otrzymały 

dofinansowanie w ramach tego programu. Zapotrzebowanie w naszym środowisku jest. Głównie 

zainteresowani są modułem II, który mówi o pomocy w uzyskaniu wykształcenia na poziomie 

wyższym. W stosunku do ubiegłego roku program został okrojony, nie ma możliwości 

dofinansowania do wózków inwalidzkich o napędzie elektrycznym. W ubiegłym roku kilka 

wniosków otrzymało odmowę z powodu braku środków. Nie ma też dofinansowania dla osób 

niewidomych, bądź niedowidzących do komputera bądź specjalistycznego oprogramowania  

w technikach brailowskich. W piśmie skierowanym do Zarządu wymieniłam obszary i zadania 

objęte w tym roku dofinansowaniem.  

W związku z koniecznością podejmowania wszelkich czynności w zakresie realizacji zadań 

wynikających z realizacji programu oraz zmianę siedziby Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

wnioskuję o rozważenie możliwości wydania upoważnienia Kierownikowi PCPR w zakresie 

wykonywania zadań wynikających z realizacji programu, w szczególności do: naboru oraz 

weryfikacji formalnej i merytorycznej wniosków, podejmowania decyzji o przyznaniu 

dofinansowania, zawierania umów o dofinansowanie z osobami uprawnionymi, prowadzenia 

obsługi administracyjno – finansowej programu, monitorowania prawidłowości wykorzystania 

środków PFRON, sprawozdawczości z realizacji programu na potrzeby PFRON. Wszystko to 

dotychczas robiliśmy z jednym wyjątkiem. Dotychczas umowy o dofinansowanie z osobami 

uprawnionymi podpisywane były przez Starostę i Wicestarostę, przy kontrasygnacie pani Skarbnik  

i decyzja była również podpisywana przez Starostę i Wicestarostę. Gdyby Zarząd upoważnił 

Kierownika PCPR do tych czynności to usprawniłoby to pracę.  

Wystąpienie do PFRON jest na łączną kwotę 205.225,05zł.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy na przystąpienie do realizacji programu „Aktywny samorząd”  

w 2015r. potrzebna jest zgoda Rady Powiatu? 

 

Pani Małgorzata Wesner – nie ma takiej potrzeby. Nigdy nie było podejmowanej uchwały Rady 

Powiatu w tym zakresie. Decyzję podejmował zawsze Zarząd Powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański – przeanalizowaliśmy ten wniosek i nie widzimy problemu jeżeli chodzi 

o upoważnienie Kierownika PCPR, z tym, że wątpliwości budzi pkt 3, który dotyczy zawierania 

umów o dofinansowanie z osobami uprawnionymi. Proponuję tę czynność pozostawić  

w kompetencji Zarządu Powiatu.  

 

Pani Małgorzata Wesner – wtedy nie muszę mieć już żadnego upoważnienia. 

 

Pan Wojciech Marjański – rozumiem, że dotychczas te czynności były wykonywane przez PCPR 

bez żadnego upoważnienia, ale skoro są one wymienione we wniosku to musimy się do nich 

odnieść. Zawieranie umów proponuję pozostawić w kompetencji Zarządu. 

 

Pani Małgorzata Wesner – jest to decyzja Zarządu i ja się do niej dostosuję. 
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Pan Piotr Marciniak – jestem za tym, żeby umowy o dofinansowanie z osobami uprawnionymi 

zawierał Zarząd Powiatu, reprezentowany przez Starostę i Wicestarostę. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przystąpić do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2015 roku i wystąpić o przyznanie środków 

PFRON na realizację programu oraz upoważnić Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do wykonywania zadań wynikających z realizacji 

programu, a w szczególności do: naboru oraz weryfikacji formalnej i merytorycznej wniosków, 

podejmowania decyzji o przyznaniu dofinansowania, prowadzenia obsługi administracyjno – 

finansowej programu, monitorowania prawidłowości wykorzystania środków PFRON, 

sprawozdawczości z realizacji programu na potrzeby PFRON. Natomiast umowy o dofinansowanie 

z osobami uprawnionymi zawierać będzie Powiat Aleksandrowski reprezentowany przez Zarząd 

Powiatu, w imieniu którego działają: Starosta Aleksandrowski i Wicestarosta Aleksandrowski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przystąpić do realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” 

w 2015 roku i wystąpić o przyznanie środków PFRON na realizację programu oraz upoważnił 

Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do wykonywania 

zadań wynikających z realizacji programu, a w szczególności do: naboru oraz weryfikacji 

formalnej i merytorycznej wniosków, podejmowania decyzji o przyznaniu dofinansowania, 

prowadzenia obsługi administracyjno – finansowej programu, monitorowania prawidłowości 

wykorzystania środków PFRON, sprawozdawczości z realizacji programu na potrzeby PFRON. 

Umowy o dofinansowanie z osobami uprawnionymi zawierać będzie Powiat Aleksandrowski 

reprezentowany przez Zarząd Powiatu, w imieniu którego działają: Starosta Aleksandrowski 

 i Wicestarosta Aleksandrowski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Kierownika PCPR w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 13 lutego 2015r. znak: 

RK.000.1.1.2015 o przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd” w 2015 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro na wybór 

wykonawcy na wykonanie robót budowlanych w budynku sali gimnastycznej Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1 – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.8. Protokół z postępowania o udzielenie 

zamówienia o wartości do 30.000 euro na wybór wykonawcy na wykonanie robót budowlanych  

w budynku sali gimnastycznej Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1. 

W dniu 23 stycznia 2015r. zaproszenie do złożenia ofert przesłano do trzech firm, które są 

wymienione w protokole. Termin składania ofert upłynął 2 lutego br. W wymaganym terminie nie 

złożono żadnej oferty. W związku z tym, ponownie przesłano zaproszenie do złożenia ofert. Termin 

składania ofert został ustalony na 12 lutego br. W wymaganym terminie złożona została jedna 

oferta tj. Zakładu Remontowo – Budowlanego Mieczysław Skupniewicz z Ciechocinka – cena 
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brutto 23.780,24zł. Cena ta przewyższa wartość ustaloną na podstawie kosztorysu inwestorskiego 

tj. kwotę 18.703,15zł. W związku z tym, jest wniosek Biura ds. Rozwoju Powiatu o unieważnienie 

przeprowadzonego postępowania lub zwiększenie środków na wykonanie robót budowlanych   

z środków na koncie depozytowym z zabezpieczenia należytego wykonania umowy na „Budowę 

sali gimnastycznej Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku”. Na koncie depozytowym jest 

kwota 33.416,72zł. Czyli mamy środki na realizację tego zadania. Zainteresowanie złożeniem 

oferty było małe. W pierwszym terminie nie złożono żadnej oferty, w drugim terminie wpłynęła 

jedna oferta. 

Uważam, że powinniśmy zwiększyć środki na wykonanie przedmiotowych robót budowlanych  

i zawrzeć umowę z wyłonionym w drodze prowadzonego postępowania wykonawcą. Czy są inne 

propozycje? Nie widzę. 

Proponuję zatwierdzić protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro 

na wybór wykonawcy na wykonanie robót budowlanych w budynku sali gimnastycznej Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1 i dokonać wyboru oferty: Zakład 

Remontowo – Budowlany Mieczysław Skupniewicz z Ciechocinka za cenę brutto 23.780,24zł  

i zawrzeć z nim umowę. Środki na powyższe zadanie  zabezpieczone są na koncie depozytowym  

z zabezpieczenia należytego wykonania umowy na „Budowę sali gimnastycznej Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku”.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 

30.000 euro na wybór wykonawcy na wykonanie robót budowlanych w budynku sali gimnastycznej 

Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1 i dokonał wyboru oferty: Zakład 

Remontowo – Budowlany Mieczysław Skupniewicz z Ciechocinka za cenę brutto 23.780,24zł  

i postanowił zawrzeć umowę. Środki na powyższe zadanie  zabezpieczone są na koncie 

depozytowym z zabezpieczenia należytego wykonania umowy na „Budowę sali gimnastycznej 

Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 13 lutego 2015r. znak: Rz.275.15.2014 wraz  

z protokołem z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro na wybór 

wykonawcy na wykonanie robót budowlanych w budynku sali gimnastycznej Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku przy ul. Kopernika 1, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawski w sprawie określenia zasad 

współpracy i wzajemnych zobowiązań do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek”. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt porozumienia z Gminą 

Aleksandrów Kujawski w sprawie określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań do 

realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek”. 
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Rada Powiatu podjęła uchwałę nr XXXIII/504/2014 dnia 25 września 2014r. w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie i realizację wspólnie z Gminą Aleksandrów Kujawski zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek”. W związku z tym, Kierownik 

Biura ds. Rozwoju Powiatu przedkłada projekt porozumienia w sprawie określenia zasad 

współpracy i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania. Na przedmiotowe zadanie 

otrzymaliśmy dofinansowanie ze środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na 

2015r. Wartość zadania wynosi 1.944.763,62zł z czego: Powiat Aleksandrowski – 772.381,81zł, 

Gmina Aleksandrów Kujawski – 200.000zł, Urząd Wojewódzki – 972.381,81zł.  

Czy są pytania, uwagi do przedłożonego projektu porozumienia? 

 

Pan Piotr Marciniak – proponuję w § 4 ust. 2 zamiast sformułowania „do 30 września 2015r.  

po protokolarnym odbiorze robót”, jest to data planowanego zakończenia inwestycji, wprowadzić 

zapis „w ciągu 14 dni od daty otrzymania przez Gminę Aleksandrów Kujawski  protokołu odbioru 

robót.”. 

Następnie w § 4 proponuję dopisać ust. 3 w brzmieniu: „3. W terminie 14 dni od daty zakończenia 

inwestycji Powiat Aleksandrowski przedstawi Gminie Aleksandrów Kujawski rozliczenie  

z przyznanych i wykorzystanych środków finansowych.”. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są inne propozycje zmiany treści porozumienia, uwagi? Nie widzę. 

Proponuję zaakceptować projekt porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawski w sprawie 

określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań do realizacji zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek” i przekazać je do Gminy Aleksandrów 

Kujawski celem zawarcia, po wprowadzeniu zmian zaproponowanych przez Sekretarza Powiatu tj.: 

1) § 4 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „2. Dotację określoną w §3 ust. 1 pkt 2 Gmina Aleksandrów 

Kujawski przekaże na konto Powiatu Aleksandrowskiego w ciągu 14 dni od daty otrzymania 

przez Gminę Aleksandrów Kujawski  protokołu odbioru robót.”. 

2) w § 4 dopisuje się ust. 3 w brzmieniu: „3. W terminie 14 dni od daty zakończenia inwestycji 

Powiat Aleksandrowski przedstawi Gminie Aleksandrów Kujawski rozliczenie z przyznanych  

i wykorzystanych środków finansowych.”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawski  

w sprawie określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań do realizacji zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek” i postanowił przekazać je do 

Gminy Aleksandrów Kujawski celem zawarcia, po wprowadzeniu następujących zmian: 

1) § 4 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „2. Dotację określoną w §3 ust. 1 pkt 2 Gmina Aleksandrów 

Kujawski przekaże na konto Powiatu Aleksandrowskiego w ciągu 14 dni od daty otrzymania 

przez Gminę Aleksandrów Kujawski  protokołu odbioru robót.”. 

2) w § 4 dopisuje się ust. 3 w brzmieniu: „3. W terminie 14 dni od daty zakończenia inwestycji 

Powiat Aleksandrowski przedstawi Gminie Aleksandrów Kujawski rozliczenie z przyznanych  

i wykorzystanych środków finansowych.”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 16 lutego 2015r. znak: RI.042.2.2014/2015 

wraz z projektem porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawski w sprawie określenia zasad 

współpracy i wzajemnych zobowiązań do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pani Dorota Sobierajska – informuję, że Wojewoda i Ministerstwo Finansów przesłało już 

informację o ostatecznych wielkościach dotacji i subwencji przyznanych powiatowi na 2015r. 

Otrzymaliśmy o 5tys.zł mniej dotacji na prace geodezyjne, o 9.500zł na funkcjonowanie Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, o 15tys.zł więcej na funkcjonowanie dps, w sumie  

o 500zł mamy dotacje większe niż wynikające według wstępnych wielkości. Jeśli chodzi  

o subwencje  to o 125zł jest mniejsza subwencja równoważąca, a o 241.251zł większa subwencja 

oświatowa, w sumie subwencja większa jest o 241.126zł. Udział w podatku jest na tym samym 

poziomie. Jeżeli chodzi o subwencję oświatową to szczegóły jej naliczenia będą znane po 

otrzymaniu metryczki oświatowej.  Przy najbliższej uchwale zmieniającej budżet te wielkości 

dotacji i subwencji zostaną wprowadzone. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

 

Pan Lotfi Mansour – proponuję na następnym posiedzeniu Zarządu Powiatu rozpatrzyć wniosek 

Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie zakupu 

samochodu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2015r. zapoznał się 

wnioskiem Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe 

zakupu w 2015 roku sprzętu transportowego i zajął stanowisko, że widzi zasadność zakupu 

samochodu dla Policji, niemniej decyzję w sprawie wystąpienia do Rady Powiatu o zabezpieczenie 

środków w budżecie na ten cel podejmie w marcu po uzyskaniu informacji o ostatecznej wielkości 

subwencji i dotacji oraz rozliczeniu budżetu 2014 roku.  

Teraz robimy sprawozdania i bilans, który sporządzony będzie do końca marca, wówczas poznamy 

wynik wykonania budżetu 2014 roku. Przedstawię to Zarządowi Powiatu, który podejmie decyzje. 

Będzie do dyspozycji 241.126zł ze zwiększenia subwencji i środki z rozliczenia ubiegłorocznego. 

Zarząd Powiatu dokona weryfikacji wniosków i podejmie decyzje co do rozdysponowania środków 

finansowych. To nie tylko wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

nie jest uwzględniony, było szereg innych wniosków, które również  nie zostały uwzględnione. 

Myślę, że przy najbliższej uchwale zmieniającej budżet, po analizie potrzeb,  Zarząd przedstawi 

Radzie Powiatu stosowne propozycje zmian. Jest w budżecie zabezpieczona kwota 200tys.zł  

na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej.  

Na ten cel Komendant otrzymuje wsparcia finansowe z gmin. W związku z tym, można zmniejszyć 

wsparcie dla Straży i przesunąć te środki dla Policji. 
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Pan Piotr Marciniak – gminy przystępując do programu wsparcia finansowego zakupu samochodu 

dla KP PSP najprawdopodobniej podpisują porozumienia z Komendantem Wojewódzkim 

Państwowej Straży Pożarnej i te środki przekazane będą bezpośrednio i nie wpłyną one do powiatu.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ale Komendant Powiatowy PSP będzie miał świadomość ile środków 

zostało przekazanych przez gminy. Kiedy przedstawię zmiany do budżetu Zarząd podejmie decyzję 

w tym zakresie. 

 

 

Pan Lotfi Mansour - proponuję na następnym posiedzeniu Zarządu Powiatu rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim dotyczący zatrudnienia, który 

został zdjęty z posiedzenia Zarządu z dnia 8 stycznia br. Uważam, że Zarząd Powiatu powinien 

rozpatrzyć ten wniosek. 

 

 

Pan Piotr Marciniak – informuję, że powiat uczestniczy od kilku lat w programie „Infostrada 

Kujaw i Pomorza”. Według mojej wiedzy powinien zakończyć się już dwa lata temu, a praktycznie 

dopiero teraz się zaczyna. Otrzymałem informację, że zaczyna się proces wdrożenia tzw. modułu  

e-administracja. Musimy określić liczbę pracowników, którzy mają być przeszkoleni. Są dwa 

moduły tj. grupa sekretarsko – kancelaryjna, która będzie szkolona w zakresie głównie 

elektronicznego obiegu dokumentów i grupa urzędnicza dot. pozostałych pracowników. Mamy 63 

pracowników. Zgłosiłem 6 osób do grupy sekretarsko – kancelaryjnej tj. o dwie osoby więcej niż 

obecnie pracuje w kancelarii i 57 osób na szkolenie dla grupy urzędniczej. Nie znamy jeszcze 

terminu tych szkoleń.  

 

 

Pan Wojciech Marjański – czy ktoś chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Wojciech Marjański – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:45. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


